
PRISPEVEK H KRONIKI ŠKOFJE LOKE 
Od 1. X. 1977 do 30. 9. 197S 

5. oktobra. — Dnevni red današnje 6. 
redne seje skupščine škofjeloške kmetij
sko zemljiške skupnosti je med drugim 
obsegal tudi obravnavanje osnutka od 
loka o določitvi kmetij, sprejem pri
pomb na samoupravne akte skupnosti, 
razrešitev in imenovanje člana izvršne
ga odbora, regresiranje obresti nekaterih 
kreditov, izvrševanje plana v I. polletju 
itd. 

V Škof j i Loki so izročili namenu pre
novljeno kinodvorano Sora. V otvoritve
nem programu sta o obnovitvi govorila 
direktor kina in predsednik skupščine 
kulturne skupnosti, oktet Jelovica pa je 
zapel nekaj pesmi. Številno občinstvo si 
je nato ogledalo film Akcija, domače 
produkcije. 

iS. oktobra. — Ob mednarodnem dnevu 
gluhih je bil na loškem gradu zbor sluš
no prizadetih Slovenije. Več kot 700 ude
ležencev je nato krenilo v Dražgoše, kjer 
so se poklonili spominu tamkajšnjih žrtev 
in se seznanili s potekom legendarnih 
dogodkov. Zvečer so v podlubniški šoli 
mladi člani organizacije slušno prizade

tih izvedli svečano akademijo. Pokrovi
teljstvo nad današnjimi prireditvami so 
prevzele občinske družbenopolitične or
ganizacije. 

9. oktobra. — Tamburaški orkester Bi
sernica, ki je sekcija reteškega KUD 
Janko Kermelj je v domačem kraju pro
slavil 25-letnico neprekinjenega delova
nja. Na koncertu so poleg tamburašev 
nastopili še basist Ladko Korošec, oktet 
Sava iz Kranja in Dekliški sekstet iz Bu-
kovice. Najzaslužnejši tamburaši so pre
jeli Gallusove značke in druga prizna
nja. 

11. oktobra. — Izvršni odbor občin
ske izobraževalne skupnosti je obravna
val finančno poročilo in načrt skupnosti, 
dopolnitve k družbenemu planu, pred
log za sklic skupščine skupnosti in orf? 
nizacijo razprave o štipendiranju ter 
predlog pogodbe za vzgojno svetovanji. 

Predsedstvo občinske konferenc-
ZSMS je na svoji seji ugodno ocenile, 
dejavnost organizacije v preteklem ob
dobju, predvsem uspešno sodelovanje v 
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delovnih akcijah in si zadalo sicer ob
sežen, a zelo konkreten program dela za 
prihodnje obdobje. 

12. oktobra. — Danes je Škofjo Loko 
obiskal predsednik CK ZKS France Po
pit s sodelavci. Med drugim se je udele
žil tudi razširjene seje komiteja OK 
ZKS, na kateri so govorili predvsem o 
delovanju delegatskega sistema, o vlogi 
in delovanju ZK itd. 

13. oktobra. — Na sestanku, ki sta ga 
pripravila OK ZSMS in ZKPO občine 
Skofja Lcka so se dogovorili o organiza
ciji prireditev ob praznovanju dedka 
Mraza. 

14. oktobra. — Predstavniki študent
skih klubov obeh dolin in Škofje Loke 
so na sestanku v Škofji Loki ustamovili 
enoten klub študentov za škofjeloško 
področje. 

V kranjski galeriji Prešernove hiše so 
odprli razstavo del Petra Jovanoviča iz 
Zetine, ki so nastala po motivih Butal-
cev Frana Milčinskega. 

Malo po polnoči je požar zajel in uni
čil dvojni kozolec Gašperja Hribernika v 
Virmašah. Pogorela je otava, 400 butar, 
kombajn za krompir in drugi inventar. 
Škode je za približno 224.000 dinarjev. 

15. oktobra. — Slavnost ob otvoritvi 
asfaltirane ceste med Trebijo in Sovod-
njem je bila eden ključnih dogodkov, ki 
sodijo k praznovanju praznika KS Sovo-
denj. Poleg tega so v okviru praznova
nja pripravili še potopisno-planinsko 
predavanje in več drugih prireditev. 

V kapeli loškega gradu sta nastopila 
dekliški in mešani zbor ZKO iz Domžal 
pod vodstvom Jožeta Naraločnika. S 
pestrim in kvalitetnim koncertom so vr
nili obisk komornemu pevskemu zboru 
Loka, ki je v Domžalah nastopil v maju 
letos. 

16. oktobra. — Na zboru krajanov Go-
dešiča so obravnavali predvsem proble
matiko komunalnih naprav (kanalizaci
ja), telesnokulturnih objektov in potrdili 
smotrnost trošenja sredstev samopri
spevka v kraju za asfaltiranje poti. 

19. oktobra. — OK ZKS je pripravila 
razgovor o problematiki pouka samou

pravljanja s temelji marksizma, po
vezave teorije s prakso in metod dela. 

20. oktobra. — V sejni dvorani škofje
loške občinske skupščine je bil na po
budo komiteja OK ZKS sestanek sektor
jev osnovnih organizacij ZK, ki je bil 
posvečen pripravam na volitve konfe
rence ter organizacijskim ter kadrovskim 
spremembam. 

V Škofji Loki so se srečali brigadirji, 
udeleženci letošnjih akcij in se pogovo
rili o kadrovski sestavi škofjeloške bri
gade in o klubu brigadirjev-vetcranov. 

21. oktobra. — Izvršni odbor OK SZDL 
je obravnaval periodični obračun za 3. 
trimesečje in poročilo o zdomcih, po
trdil pa je tudi pravila nekaterih dru
štev. 

Občinska konferenca ZSMS Skofja 
Loka je na Visokem pripravila tridnevni 
izobraževalni seminar za pripadnike po
hodnih enot. Program zajema predava
nja in praktične vaje, predvajanje fil
mov vojaške vsebine, streljanje z zračno 
puško in orientacijsko tekmovanje. 

22. oktobra. — Osnovna šola Peter 
Kavčič v Podlubniku v Škofji Loki je 
bila gostitelj posvetovanja mentorjev 
šolskih hranilnic. Med dobitniki Vošnja-
kovih plaket, najvišjih priznanj mentor
jem šolskih hranilnic, je bil tudi ravna
telj osnovne šole Prešernove brigade v 
Železnikih France Benedik. 

S prireditvijo v dvorani Doma svobo
de so v Zireh slovesno počastili letošnji 
krajevni praznik. Preživelim borcem 
jurišnega bataljona XXXI. divizije, svoj
cem padlih, predstavnikom štaba XXXI. 
divizije in predstavnikom domicilnih ob
čin so podelili Svetinovo knjigo Ognjeni 
plaz. 

V kulturnem programu je nastopil 
komorni pevski zbor Loka z Škofje 
Loke. Odprli so tudi razstavo del slikar
ja Vinka Podobnika. Ob krajevnem praz
niku so slavili tudi več delovnih zmag. 

S slovesnostjo pred kulturnim domom 
so v krajevni skupnosti Sv. Duh zaklju
čili triletno akcijo asfaltiranja vaških 
poti na Grencu, v Virmašah, pri Sv. Du
hu, na Formah in v Dorfarjih. 

V Retečah je bila II. revija tambura-
ških orkestrov. Sodelovala ja domača 
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Bisernica, tamburaški orkester DPD Svo
boda Ptuj, šolska orkestra iz Borovnice 
in Bohinjske Bistrice, tamburaši iz Ho
diš pri Celovcu in zbor Mandolin iz Ljub
ljane. 

Društvo invalidov iz Škofje Loke je za 
svoje člane pripravilo izlet v neznano. 
Radovedne izletnike je pot tokrat vodila 
po Štajerski. Udeleženci so bili z izletom 
zadovoljni in upajo, da jih bo v bodoče 
vsaj toliko in tako dobro pripravljenih. 

23. oktobra. — V okviru soriškega 
dneva kulture so v rojstni hiši Ivana 
Groharja odprli spominsko zbirko tega 
velikega impresionista, pripravili razsta
vo o dejavnosti domačega prosvetnega 
društva, ki se po Groharju imenuje in 
pripravili predstavo dr. Josipa Vošnjaka 
Lepa Vida v izvedbi članov društva 
Ivan Grohar. Z dnevom kulture so po
častili letošnje Titove in partijske jubi
leje in 40-letnico škofjeloškega muzej
skega društva. 

Društvo za prosto letenje in gradnjo 
lahkih letalnih naprav LET iz Škofje 
Loke je v spomin na ponesrečenega le
talca Vinka Skoka, ki je bil eden od pio
nirjev tega športa pri nas, priredilo 
spominsko letenje z zmaji v Dražgošah. 

25. oktobra. — Skupščina občinske izo
braževalne skupnosti je na današnji 
seji obravnavala vrsto problemov, med 
drugim pripombe na samoupravni spo
razum o temeljih plana za obdobje 
1976—80, cene vzgojnoizobraževalnih sto
ritev, priprave na gradnjo šole za usmer
jeno izobraževanje in dijaškega doma v 
Škof j i Loki. 

28. oktobra. — Dnevni red današnje se
je komiteja OK ZKS je obsegal kadrov
ske priprave na volilne konference, na
čin predlaganja kandidatov za OK ZKS, 
vzgojno politične ukrepe, ki jih je izre
kel komite, rebalans finančnega načrta 
za 1. 1977 in predlog finančnega načrta 
za leto 1978. 

29. oktobra. — Na osrednji slovesnosti 
ob 30-letnici Zveze Svobod Slovenije bi 
morala odličja Svobode prejeti tudi Vida 
Zupančeva in Peter Finžgar iz Škofje 
Loke. Ker se zaradi bolezni slovesnosti 
nista mogla udeležiti, bosta pomembni 
priznanji prejela kasneje. 

1. novembra. — Osrednja komemora-
tivna svečanost ob dnevu mrtvih je bila 
ob 9. uri pred domom ZB. Kulturni pro
gram so izvedli recitatorji osnovne šole 
Peter Kavčič in gimnazije Boris Ziherl 
ter škofjeloški pihalni orkester in pevski 
zbor Ivan Cankar Sv. Duh. Priložnostni 
govor je imela rojakinja dr. Aleksandra 
Kornhauser. Podobne svečanosti so pri
pravili tudi v Dražgošah, Zireh, pri Sv. 
Duhu in drugod. 

4. novembra. — Komisija za sprem
ljanje uresničevanja zakona o združenem 
delu je predlagala opravljeno delo v os
novnih organizacijah in se dogovorila o 
nadaljnjih ukrepih. 

Koordinacijski odbor za kadrovska 
vprašanja je obravnaval predvsem kad
rovske zadeve občinskega odbora ZZB 
NOV Škof j a Loka. 

5. novembra. — Člani Loškega odra so 
se žal maloštevilnemu občinstvu pred
stavili z obnovitvijo drame Mihe Remca 
Delavnica oblakov v režiji Zdenka Fur-
lana. Načrtujejo še nekaj predstav, tudi 
na gostovanjih. 

6. novembra. — Društvo za prosto le
tenje LET iz Škofje Loke je v Dražgo
šah pripravilo prvi republiški kriterij v 
prostem letenju z zmaji, na katerem so 
tudi njegovi člani dosegli vidne uspe
he. 

7. novembra. — Oddelek za gospodar
stvo in finance občinske skupščine Škof-
ja Loka je v tovarni Alples v Zeieziiikin 
pripravila posvet o prostorski problema
tiki v luči republiške resolucije za leto 
1978 s posebnim poudarkom na položaj 
gospodarstva, skupne, splošne in osebne 
porabe. Udeležili so se ga direktorji OZD 
in TOZD s področja občine in predstav
niki družbenopolitičnih organizacij in 
občinske skupščine. 

8. novembra. — Ena od točk dnevnega 
reda današnje seje občinskega izvršnega 
sveta je tudi obravnava spremembe ur 
banističnega načrta za del območja Trata 
pri Škof j i Loki. 

9. novembra. — Na seji zbora združe
nega dela občinske skupščine in komisije 
podpisnic samoupravnega sporazuma o 
štipendiranju učencev in študentov so 
obravnavali osnutek predloga sprememb 
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in dopolnitev družbenega dogovora o ob
likovanju in izvajanju štipendijske poli
tike v Sloveniji. 

Na skupni seji vseh treh zborov škof
jeloške občinske skupščine so največ po
zornosti posvetili izpolnjevanju planov 
na področju družbenih dejavnosti v le
tošnjem letu in v srednjeročnem obdob
ju. Obravnavali so tudi zaščito kmetij in 
likvidacijo TOZD Inženiring žičnic in 
TOZD Žičnice Stari vrh v okviru Alpe-
toura, ter predlog za imenovanje javne
ga pravobranilca za Gorenjsko. 

11. novembra. — V hotelu Bor v 
Črnem vrhu nad Idrijo je občinski sin
dikalni svet Škof j a Loka pripravil dvo
dnevni seminar za predsednike osnov
nih sindikalnih organizacij. Program de
la obsega obravnavo razvoja samouprav
ljanja, vlogo sindikata v TOZD, pripra
vo na volitve, oceno izvajanja srednje
ročnega načrta in družbenoekonomskih 
gibanj ter priprave na občne zbore os
novnih organizacij. 

12. novembra. — Predsednik občinske
ga izvršnega sveta Jože Stanonik je 
odprl asfaltno cesto Podrošt—Sorica. 
Slovesnost so nadaljevali v zadružnem 
domu v Sorici, kjer so učenci domače 
podružnične šole izvedli kulturni pro
gram. 

16. novembra. — Koordinacijska komi
sija za stanovanjsko politiko pri občin
skem sindikalnem svetu je obravnavala, 
stanovanjsko politiko v občini in pre
nos upravljanja samskega doma na Lo-
kainvest. 

Na pobudo občinskega sindikalnega 
sveta so se zbrali kulturni animatorji iz 
delovnih organizacij in obravnavali do
sedanje delovanje oziroma realizacijo 
programov. 

17. novembra. — Na dnevnem redu 
seje skupščine občinske zdravstvene 
skupnosti so bili odgovori na delegatska 
vprašanja, osnutek samoupravnega spo
razuma o pravicah in obveznostih iz 
zdravstvenega varstva, informacija o 
združitvi zdravstvenih organizacij, zobo
zdravstvene in druge zadeve. 

Izvršni odbor skupnosti otroškega var
stva je obravnaval poročilo o delu skup
nosti, organizacijske spremembe o vrtcu 

Ziri ter spremembe in dopolnitve dogo
vora o temeljih družbenega plana Slo
venije za obdobje 1976—80. 

18. novembra. — Peter Jovanovič, zna
ni umetnik — samorastnik iz Zetine pod 
Blegošem se je s ciklom svojih del, veza
nih na motiviko Butalcev Frana Milčin-
skega, predstavil ljubiteljem umetnosti v 
paviljonu NOB v Tržiču. 

19. novembra. — Škofjeloško planin
sko društvo je tudi letos organiziralo tek 
na Lubnik, že tretji po vrsti. Sledil je 
še množičen pohod, ki se ga je že do 12. 
ure udeležilo več kot 500 planincev, lju
biteljev škofjeloškega planinskega sim
bola. 

Klub škofjeloških študentov je v pro
storih TVD Partizan v Škofji Loki pri
pravil že tradicionalno brucovanje. 

Člani osnovne organizacije ZSMS Zi~ 
rovski vrh so v dvorani Svobode v Zireh 
pripravili glasbeno prireditev Zlati glas 
Gorenjske. Velika žirovska dvorana je 
bila polna do zadnjega kotička. 

20. novembra. —• V Retečah je gosto
val moški pevski zbor Loški glas iz Loke 
pri Zagorju ob Savi, ki praznuje 50-
letnico delovanja. Nastopil je tudi nje
gov nekdanji član basist Ladko Korošec. 
Žal so krajani za koncert pokazali pre
malo zanimanja. 

22. novembra. — Občinski izvršni svet 
je obravnaval gradivo za sejo občinske 
skupščine, ki bo 7. decembra, med dru
gim poskusno uvedbo smučarskih oddel
kov na gimnaziji, izpolnjevanje plana 
stanovanjske izgradnje v preteklih letih, 
osnutek občinskega razvojnega plana za 
leto 1978, prometni režim Mestnega trga 
in druge zadeve. 

24. novembra. — Na dnevnem redu 
seje skupščine občinske izobraževalne 
skupnosti je bila poleg programa, cen 
storitev in finančnega načrta zelo po
membna točka vprašanje sklepčnosti, saj 
je prav ta problem vzrok današnjemu že 
tretjemu sklicu. 

Zdravstveni delavci škofjeloške občine 
so slovesno proslavili 25-letnico delova
nja zdravstvenega doma. Direktor doma 
dr. Tone Košir je najprizadevnejšim čla
nom kolektiva izročil priznanja, v kul-
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turnem programu pa so nastopili citraši-
ca Simona Avguštin, člani MKUD gim
nazije in vokalni kvartet Spev. 

Tudi letos je Kmetijska zadruga Škof-
ja Loka svojim kooperantom in delav
cem podelila nagrade za uspešno delo. 
Prireditev je bila v hotelu Transturist. 

25. novembra. — Predsedstvo občinske 
konference ZSMS je obravnavalo potek 
priprav na volilno programske konferen
ce, priprave na praznovanje dneva JLA 
in na X. kongres ZSMS. 

V galeriji loškega gradu je bila osred
nja proslava v počastitev dneva republi
ke. Podobne prireditve so bile v teh dneh 
tudi v številnih drugih krajih. 

21. novembra. —• Z uspelo akademijo 
oziroma proslavo so člani KUD Janko 
Kermelj v Retečah proslavili dan repub
like in 30-!etnico delovanja svojega dru
štva. Kot gostje so nastopili folkloristi 
kranjske Save, ki z reteškimi tamburaši 
že dolgo tesno sodelujejo. 

Na jubilejni 25. razstavi fotografij, ki 
je bila tokrat mednarodna, so v galeriji 
osnovne šole Ivan Tavčar v Gorenji vasi 
svoja dela predstavili člani foto kluba iz 
St. Michaela v Avstriji in domačega foto 
kluba. Otvoritvene slovesnosti se je ude
ležil tudi avstrijski vicekonzul v Ljub
ljani. 

Z otvoritvijo dvorane v prenovljenem 
gasilskem domu so krajani Trebije pro
slavili 29. november. Kulturni program 
so izvedli člani gorenjevaškega okteta, 
učenci osnovne šole Ivan Tavčar in igra
lec Jože Zupan. 

28. novembra. — Predsedstvo občinske 
konference SZDL je na današnji seji ob
ravnavalo predloge za republiška priz
nanja OF, samoupravno organiziranost 
kooperantov Gozdnega gospodarstva, 
sporazum o sanaciji žičnic na Starem 
vrhu in druge zadeve. 

3. decembra. — Direktor delovne or
ganizacije Jelovica Škofja Loka Tine Ko
kelj in predsednik občinskega odbora 
leto in problematiko dimnikarske službe 
Zz,B NOV Mirko Tolar sta slovesno pod
pisala listino, s katero je Jelovica pre
vzela pokroviteljstvo nad spomenikom v 
Dražgošah. Kulturni program je na slo

vesnosti izvedel oktet Jelovica, književ
nik Ivan Ribič pa je predstavil scenarij 
za filmski projekt Dražgoška bitka. 

Ob spomeniku pri Mrzlikarjevi doma
čiji v Jaznah nad Sovodnjem so se po
klonili spominu 37 borcev Gradnikove 
brigade, ki so tu padli v boju z okupa
torjem. 

4. decembra. — Smučarski klub Alpe-
tour je tudi letos pripravil sejem nove 
in rabljene smučarske opreme v osnovni 
šoli Peter Kavčič. Strokovnjaki so obi
skovalcem svetovali pri nakupu. 

7. decembra. — Predstavniki slovenske 
kulturnogospodarske zveze iz Trsta in 
gopodarskih odborov iz Trsta, Gorice in 
Benečije so obiskali škofjeloško občino. 
Njihovo zanimanje je veljalo predvsem 
kmetijstvu in kmečkemu turizmu. 

Delegati vseh treh zborov škofjeloške 
občinske skupščine so se zbrali na 26. 
skupni seji in obravnavali pomembne 
zadeve s področja gospodarstva, urbaniz
ma, komunalnih dejavnosti, stanovanj
skega gospodarstva itd. 

8. decembra. — Cestno podjetje Kranj 
je končalo z asfaltiranjem cest v Stari 
Loki, Binklju in Moškrinu ter ceste pre
ti Križni gori. Stroške, ki so znašali 
2,400.000 din, so si razdelili krajani in 
škofjeloška krajevna skupnost. 

Požarnovarnostni inšpektor občinske 
skupščine in predstavnika podjetja Var
nost in postaje milice Skofja Loka so pre
gledali stanje varnosti in urejenosti ter 
učinkovitost čuvajske službe v več pod
jetjih škofjeloške občine. 

9. decembra. — Predsedstvo občinske
ga sindikalnega sveta je razpravljalo o 
osnovah in merilih za sestavitev sindi
kalne liste za leto 1978. 

10. decembra. — V Gorenjski predil
nici v Škofji Loki so ustanovili koordi
nacijski svet osnovnih organizacij ZSMS, 
ki delujejo v TOZD. 

11. decembra — V krajevni skupnosti 
Bukovica so slovesno proslavili krajevni 
praznik v spomin na množičen odhod v 
partizane decembra 1941. leta. Kulturni 
program so pripravili člani domačega 
kulturno umetniškega društva, slovesno-
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sti pa so se udeležili tudi vidni občinski 
družbenopolitični delavci. 

13. decembra. — Predsedstvo občinske 
konference SZDL je obravnavalo pripra
ve na skupščinske volitve, ki bodo spo
mladi leta 1978. 

14. decembra. — V Poljanah so sloves
no izročili namenu nove in prenovljene 
prostore podjetja Termika. S tem bodo 
povečali proizvodnjo izolacijskih mate
rialov in posebnih kitov. Slovesnost je 
sodila v vrsto prireditev ob 20-letnici tega 
uspešnega podjetja. 

Izvršni odbor občinske izobraževalne 
skupnosti je obravnaval predlog revalo
rizacije cen vzgojnoizobraževalnih stori
tev in meril za financiranje ter rebalans 
letošnjega finančnega načrta. 

16. decembra. — Na svečanosti ob ob
letnici smrti velikega slovenskega igralcj 
Staneta Severja, ki je bila v galeriji lo
škega gradu, so letošnje Severjeve na
grade prejeli: Štefka Drolčeva, Janez 
Eržen, Miranda Caharia, Drago Razbor-
šek in Zvone Agrež. 

18. decembra. — Na pobudo kulturne 
komisije OK ZSMS so se v galeriji lo
škega gradu zbrali mladi ljubitelji gle
dališke dejavnosti in sklenili poživiti in 
popestriti tovrstno dejavnost z vključit
vijo med člane Loškega odra. 

Ob praznovanju krajevnega praznika 
so v Poljanah odprli razstavo del rojaka 
prvoborca, akademskega slikarja Iveta 
Subica, ki je zbudila veliko zanima
nje. 

Referendum za uvedbo krajevnega sa
moprispevka v Zireh je uspel. Z zbra
nim denarjem bodo uredili šolske pro
store, preuredili prostore TVD Partizan 
v družbeni center, uredili dostop do po
kopališča in parkirišče. 

V krajevni skupnosti .Lenart — Luša 
so prvič -praznovali krajevni praznik v 
spomin na decembrske dogodke 1941. le
ta, ko je Cankarjev partizanski bataljon 
v Rovtu iz zasede potolkel nemško po
licijsko kolono. 

20. decembra. — Proslave ob krajev
nem prazniku Škofje Loke so se udele-( 
žili tudi gostje iz Smederevske Palanke 
in Kočevja. Ob tej priložnosti so se po

govorili tudi o stikih in sodelovanju v 
prihodnosti in obiskali Dražgoše. 

21. decembra. — V osnovni šoli Petei 
Kavčič v Podlubniku je bila osrednja 
slovesnost ob dnevu JLA, s katero so 
počastili tudi letošnje jubileje partije in 
tov. Tita. V počastitev praznika armade 
so pripravili obiske vojakov v podjetjih 
in mladine v vojašnici, šahovski turnir in 
druge prireditve. 

22. decembra. — Skupščina občinske 
požarne skupnosti je obravnavala samo
upravni sporazum o ustanovitvi občinske 
požarne skupnosti, program za prihodnje 
v občini. 

Sestala se je tudi skupščina občinske 
telesnokulturne skupnosti in obravnava
la uresničevanje letošnjega programa, 
predlog programa za prihodnje leto in 
problematiko žičnic na Starem vrhu in 
na Soriški planini. 

23. decembra. — V podlubniški osnov
ni šoli je Pihalni orkester Skofja 
Loka s samostojnim celovečernim kon
certom proslavil 50-letnico svojega de
lovanja. Dolgoletni zaslužni člani so pre
jeli Gallusove značke, pokrovitelj prire
ditve pa so bile Loške tovarne hladilni
kov. 

27. decembra. — Slavnostna seja sveta 
krajevne skupnosti Log v Poljanski do
lini je bila samo osrednja od številnih 
prireditev v počastitev krajevnega praz
nika. S tem so počastili tudi letošnje Ti
tove in partijske jubileje. 

2t3. decembra. — 27. seja vseh treh zbo
rov škofjeloške občinske skupščine je 
bila namenjena obravnavanju problema
tike s področja otroškega varstva, prora
čunskih zadev, davčne politike, urbaniz
ma, uporabe novega pokopališča itd. 

29. decembra 1977 — Dedek Mraz je po 
dolgoletnem premoru letos v kočiji in s 
spremstvom slovesno prišel na Mestni 
trg, seveda v veliko veselje najmlajših. 
Prireditev, ki bo ponovljena, so pripravili, 
OK ZSMS, ZKPO in krajevna skupnost. 
Prireditve ob dedku Mrazu so bile tudi 
v Loškem odru in po delovnih kolekti
vih. 

6. januarja 1978. — Nov dom za osta
rele, za katerega so na območju centra 
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slepih in slabovidnih dr. Antona Kržiš-
nika danes položili temeljni kamen, bo 
sprejel prve varovance predvidoma čez 
leto dni. Vrednost doma, ki ga bo gra
dilo domače podjetje Tehnik, bo okoli 50 
milijonov dinarjev. 

V dvorani kina Obzorje na Cešnjici so 
proglasili najboljše gorenjske športnike v 
letu 1977. To so: Borut Petrič, Milena 
Kordež in jeseniški hokejisti. Prireditev 
je zbudila veliko zanimanje in je lepo 
uspela. 

7. januarja. — Na volilni seji občinske 
konference ZK so za novega sekretarja 
komiteja izvolili Marjana Gantarja, do
sedanjega predsednika občinskega sindi
kalnega sveta. 

8. januarja. — Z zaključno prireditvijo 
ob spomeniku v Dražgošah, kjer je go
voril predsednik SO Radovljica Leopold 
Pernuš, so bile končane letošnje spomin
ske tekmovalno-športne prireditve Po 
stezah partizanske Jelovice. 

Člani KUD Boštjan Jezeršek iz Sovod-
nja so se domačemu občinstvu predsta
vili z burko Tisočak v telovniku, ki jo 
je režiral Ignac Kržišnik. Po predstavah 
na domačem odru nameravajo tudi ne
kajkrat gostovati. 

9. januarja. — V dvorani kina Sora v 
Škofji Loki je bila osrednja slovesnost 
ob letošnjem prazniku, obletnici dražgo-
ške bitke. Na slovesnosti so najuspešnej
šim delovnim organizacijam in zaslužnim 
posameznikom podelili občinska prizna
nja. Slavnostni govornik je bil predsed
nik občinske skupščine Tone Polajnar, 
kulturni program pa so izvedli komorni 
pevski zbor Loka, pihalni orkester Škof-
ja Loka in MKUD gimnazije Borisa Zi-
herla. 

V knjižnici Ivana Tavčarja v domu ZB 
so v okviru prireditev ob letošnjem ob-» 
činskem prazniku odprli razstavo del sli
karja in dražgoškega borca Iveta Šubica 
pod naslovom Uporne Dražgoše. 

11. januarja. — Igralci KUD Ivan Tav
čar iz Poljan so v režiji Igorja Torkarja 
ponovno uprizorili Torkarjevo dramati
zacijo Tavčarjevih motivov pod naslo
vom Ravbarski cesar. Načrtujejo več 
predstav doma in abonmajske predstave 
v Ljubljanskem Šentjakobskem gledali
šču. 

13. januarja. — Slavnostna seja samo
upravnih organov in družbenopolitičnih 
organizacij v krajevni skupnosti, na ka
teri so podelili priznanja najbolj zasluž
nim krajanom, so v Železnikih proslavili 
krajevni praznik. Najboljšim ekipam v 
tekmovanjih, ki so jih pripravili ob kra
jevnem prazniku, so podelili pokale in 
priznanja. 

14. januarja — S prireditvijo v galeriji 
loškega gradu je škofjeloško turistično 
društvo praznovalo 25-letnico uspešnega 
delovanja. Pripravili so tudi predavanje 
Škofja Loka z okolico v besedi in sliki, 
zapel pa je domači moški kvartet Spev. 

Oktet Jelovica in delovno organizacijo 
Jelovica so obiskali člani dalmatinske 
vokalne klape Srdela iz Makarske. Z go
stitelji so izvedli koncert v galeriji lo
škega gradu, nastopili pa so tudi v ško
fjeloškem centru slepih. Oktet Jelovica 
in klapa Srdela sta tesnejše stike nave
zala na festivalu klap v Omišu. 

15. januarja. — V počastitev občinske
ga praznika so v Retečah pripravili za
nimivo razstavo ročnih del in zbirk raz
ličnih predmetov, ki jih hranijo kraja
ni. 

Občinska zveza za telesno kulturo 
Škofja Loka in športno društvo Kondor 
z Godešiča sta organizirala občinsko 
namiznoteniško prvenstvo za člane in 
mladince. Društvo Kondor je pred ted
nom dni organiziralo tudi tradicionalni 
namiznoteniški turnir. 

17. januarja. — Na današnji seji občin
skega izvršnega sveta so obravnavali 

osnutek odloka o pokopališkem redu in 
pogrebnih svečanostih, razvoj no-planske 
in urbanistične zadeve. 

18. januarja. —• Pogovora o aktualnih 
vprašanjih slovenskega gospodarstva in 
nadaljnjega razvoja, ki ga je v hotelu 
Transturist v Škofji Loki vodil predsed
nik slovenskega izvršnega sveta Andrej 
Marine, so se udeležili številni gospodar
stveniki iz vse republike in vodilni de
lavci slovenske Gospodarske zbornice. 

19. januarja. — Na seji koordinacijske
ga odbora za ljudsko obrambo in druž
beno samozaščito pri OK SZDL so po
slušali informacijo o aktivnosti fašistične 
emigracije in razpravljali o financiranju 
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organizacije rezervnih vojaških starešin 
in o izobraževanju. 

20. januarja. — Danes se je v Škofji 
Loki na 14. redni seji sestalo predsed-
s t .o sj-upnosti gorenjskih občin. Poleg 
družbenoekonomske problematike so ob
ravnavali tudi priprave na proslavljanje 
200-leti.ice osvojitve Triglava. 

Pred odhodom na izpopolnjevanje v 
Italijo je pianist Tone Potočnik z Buko-
vice v gaieriji loškega gradu ponovil svoj 
nedavne v Zagrebu izvedeni klavirski 
koncert, ki je vključeval dela Bacha, 
Beethovna, Brahmsa, Liszta in Skrjabina. 
Kljub zfio slabemu vremenu je bila ga
lerija polna poslušalcev, ki so pianista 
vneto nagrajevali z aplavzom. 

Knjižnica Ivana Tavčarja je v počasti
tev 100-letnice rojstva pesnika Otona Zu
pančiča pripravila razstavo njegovih del. 

26. janvarja. — Izvršni odbor občinske 
komunalne skupnosti je med drugim ob
ravnaval investicijski program gradnje 
primarne kanalizacije v 2ireh in proble
matiko Tehnikove TOZD komunalne de
javnosti. 

21. januarja. — Občinska konferenca 
SZDL in občinski sindikalni svet sta na 
seji v sejni dvorani občinske skupščine 
razpravljala o predlogih volilnih doku
mentov, o stališčih in predlogih za obli
kovanje posebnih, združenih in splošnih 
delegacij v krajevnih skupnostih in 
TOZD ter o izvedbi volitev v organe 
krajevne skupnosti. O teh vprašanjih sta 
predsedstvi obeh organizacij že razprav
ljali na ločenih sejah. 

1. februarja. — Med najpomembnejši
mi točkami dnevnega reda današnje seje 
vseh treh zborov škofjeloške občinske 
skupščine so bile: predlog spremembe ob
činskega statuta, predlog resolucije o 
uresničevanju plana razvoja občine za le
tos, osnutek odloka o pogrebnih sveča
nostih in pokopališkem redu ter predlog 
sklepa o pobratenju s slovensko občino 
Sovodnje ob Soči v Italiji. 

3. februarja. — V osnovni šoli heroja 
Bračiča v Bistrici pri Tržiču so pripra-> 
vili svečano podelitev letošnjih Prešer
novih nagrad gorenjskih občin. Škofjelo
ško nagrado je dobil pisatelj Vladimir 
Kavčič, rojak iz Podgore v Poljanski do
lini, za roman Pustota. 

7. februarja. — Med nagrajenci slo
venskega Prešernovega sklada je letos 
tudi pisatelj Vladimir Kavčič, ki je to, 
priznanje podobno kot nedavno gorenj
sko nagrado prejel za roman Pustota. 

8. februarja. — V knjižnici Ivana Tav
čarja v Skofji Loki so v inventarno knji
go vpisali 30.000. knjigo, faksimilarno iz
dajo Zupančičeve pesniške zbirke Čez 
plan. 

9. februarja. — S sprevodom z Mest
nega trga in s komemoracijo za Kamnit-
nikom so Škofjeločani počastili spomin 
na 50 talcev, ki jih je pred 34 leti po-
strelil okupator. Ob spomeniku žrtvam je 
govoril nekdanji intemiranec Savo Sink, 
kulturni program pa so izvedli škofjelo
ški pihalni orkester, pevski zbor Ivan 
Cankar Sv. Duh in recitatorji gimnazije 
in osnovne šole v Škofji Loki. 

Na škofjeloškem Mestnem trgu je bila 
svečana otvoritev II. smučarskega prven
stva ljubljanske armadne oblasti, ki bo 
v prihodnjih dneh na območju Starega 
vrha. 

10. februarja. — V centru slepih in 
slabovidnih dr. Antona Kržišnika v Skof
ji Loki so položili še temeljni kamen za 
novo šolo, dijaški dom in bazen. Šola bo 
republiškega pomena in bo vključena v 
usmerjeno izobraževanje slepih in slabo
vidnih. Gradnjo, ki bo veljala 31 milijo
nov, bo podjetje Tehnika opravila pred
vidoma v letu dni. 

12. februarja. — Kljub izredno sla
bemu vremenu je vojaška vaja v 
Zmincu nad Skofjo Loko dobro uspela. 
V njej je sodelovalo 13 odstotkov vseh 
prebivalcev. 

Člani poljanske sekcije študentskega 
kluba in pevci žirovske Alpine so v po
častitev slovenskega kulturnega praznika 
v galeriji loškega gradu ponovili zelo 
uspelo akademijo, ki so jo že izvedli v 
Zireh, vendar je bila kljub kvalitetni 
ravni v Loki žal zelo slabo obiskana. 

14. februarja. — Na današnji seji iz
vršnega odbora občinske izobraževalne 
skupnosti so njegovi člani posvetili naj
več pozornosti uvajanju celodnevne šole. 
Po njihovem predlogu naj bi v šolskem 
letu 1978/79 uvedli ta sistem v Dražgo-
šah, nato pa leto kasneje na osnovni šoli 
Cvetko Golar na Trati. Predlog bo med 
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drugim moral potrditi tudi koordinacij
ski odbor za celodnevno šolo. 

15. februarja. — Predsedstvo OK ZSMS 
je ocenil aktivnost mladine v pripravah 
na letošnje volitve, evidentiralo člane 
ZSMS v organe občinske in republiške 
konference ZSMS in se seznanilo z za
ključkom akcij Najboljša mladinska os
novna organizacija in Najboljši delavec 
samoupravljavec. Na programu je bil 
tudi pogovor o programski konferenci 
OK ZSMS. ko bodo tudi nadomestne vo
litve. 

19. februarja. — Z zaključno sloves
nostjo na Mestnem trgu v Skofji Loki, 
kjer je bila 17. februarja tudi otvoritev, 
se je končalo IV. mednarodno FI3 tek
movanje Loka 78, ki je potekala na Sta
rem vrhu. Tekmovanja zadnjega dne si 
je ogledal tudi častni predsednik organi
zacijskega komiteja ing. Andrej Marine, 
ki je zmagovalni ekipi Avstrije izročil 
tudi pokal. Jugoslovani so dosegli med 
šestimi reprezentancami 2. mesto. 

10. februarja. — Skupščina občinske 
kmetijsko zemljiške skupnosti je obrav
navala uresničevanje plana razvoja kme
tijstva v lanskem letu, sprejela zaključni 
račun, razpravljala o predlogu spremem
be odtoka o prispevku zaradi spremembe 
namembnosti kmetijskih in gozdnih zem
ljišč in o drugih zadevah. 

22. februarja. — Na volilni kandidacij
ski konferenci OK SZDL so potrdili kan
didate za družbenopolitični zbor občinske 
skupščine, za delegate v zbore republi
ške in zvezne skupščine in kandidate za 
nosilce vodilnih funkcij v občini. Pred
sednik občinske skupščine naj bi 
bil Zvone Teržan, eden od podpred
sednikov Janez Kos, predsedniki zborov 
Lovro Gajger, Viktor Zakelj in Pavel 
Okorn, predsednik občinskega izvršnega 
sveta pa ponovno Jože Stanonik. 

Skupščina občinske zdravstvene skup
nosti je obravnavala zadeve s področja 
razvojno-planske problematike, zdravst
venega varstva v letu 1977 itd. 

23. februarja. — Na seji občinske kon
ference ZK so sprejeli akcijski program 
predkongresnih priprav, potrdili zaključ
ni račun za preteklo leto in delegate za 
bližnja kongresa ZKS in ZK.T, obravna

vali predlog finančnega načrta za leto-
in poslušali informacijo o predlogu pre
obrazbe srednjega šolstva v usmerjeno 
izobraževanje. 

24. februarja. — Mladincem iz Zirov-
skega vrha je v Zireh uspelo organizirat; 
koncert ansambla Avsenik, ki je bil v 
prepolni dvorani Svobode. Izkupiček je 
namenjen gradnji mladinsko-kulturnegi. 
doma Prešernove brigade v Zirovskem 
vrhu. 

25. februarja. — V Skofji Loki je kon
čala delo enotedenska partijska šola, ki 
jo je obiskovalo več kot 40 članov ZK iz 
osnovnih organizacij v OZD in krajev
nih skupnostih. Slušatelji so se seznanir 
s temelji marksizma, jugoslovanskim pri
spevkom k razvoju socialistične misli 
itd. 

27. februarja. — Na 3. posvetovanju 
sekretarjev osnovnih organizacij ZK se 
obravnavali predvsem program dela ob
činske organizacije, predlog sprememb in 
dopolnitev statuta ZKS in priprave na 
študij predkongresnih gradiv ter pro
gram tedna Komunista. 

28. februarja. — Predsedstvo občinske 
skupščine Škofja Loka je na današnji 
seji obravnavalo družbenoekonomski raz
voj občine v preteklih letih, delo uprav
nih organov občinske skupščine in pred
log odloka o sestavi, nalogah in načinu 
dela stalnih delovnih teles občinske 
skupščine. 

Na drugi seji OK ZSMS Škofja Loka, 
ki so se je udeležili tudi predstavniki 

OK SZDL, ZZB, ZK in sindikata so pre
gledali in kritično ocenili dosedanje delo, 
začrtali prihodnje naloge, vezane na le
tošnji kongres ZSMS. in govorili o uve
ljavljanju delegatskega sistema. 

Gimnazija Borisa Ziherla v Skofji Lo
ki je s poskusnimi smučarskimi oddelki 
dosegla verifikacijo. 

3. marca. — V prometni nesreči se je 
smrtno ponesrečil Ludvik Kejžar, med
občinski sekretar ZKS za Gorenjsko, ki 
je živel na Jesenicah, sicer pa je bil 
rojak iz Selške doline. 

4. marca. — Planinski dom na Lub-
niku je ponovno odprl vrata ljubiteljem 
planin. 
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5. marca. — Na Selu pri Zireh so za 
vse občanke, ki so prekoračile 70. leto 
starosti, pripravili srečanje ob dnevu že
na, združeno s krajšim kulturnim pro
gramom. 

7. marca. — Zbor združenega dela ško
fjeloške občinske skupščine je na 14. seji 
med drugim obravnaval aneks k samo
upravnim sporazumom o temeljih planov 
samoupravnih interesnih skupnosti za 
leto 1980, predlog družbenega dogovora o 
oblikovanju cen stanovanjske graditve v 
SR Sloveniji in predlog liste kandidatov 
za člane disciplinskih komisij v OZD na 
občinskem območju. 

12. marca. — Na današnjih volitvah je 
svojo dolžnost v škofjeloški občini opra
vilo 94,92 °/o vpisanih volivcev, kar ie 
najvišja volilna udeležba na Gorenjskem. 
V delovnih organizacijah so bile volitve 
pred tremi dnevi s prav tako visoko ude
ležbo. 

13. marca. — Na seji aktiva ZK de
lavcev neposrednih proizvajalcev so spre
jeli akcijski program in obravnavali pro
gram usmerjenega izobraževanja ter os
nutek sprememb statuta ZKS. 

15. marca. — Na 29. skupni seji vseh 
treh zborov škofjeloške občinske skup
ščine so delegati obravnavali obsežen, 24 
točk obsegajoč dnevni red. ki je zajemal 
kmetijsko, upravno, urbanistično in dru
go problematiko. Na seji je predsednik 
skupščine Tone Polajnar predal Janezu 
Kosu, Cirilu Jelovšku, Ferdinandu Buhu 
in Milanu Cadežu odlikovanja predsed
nika Tita. 

S sprejetjem odloka o spremembi zazi
dalnega načrta za del naselja Podlubnik 
na seji občinske skupščine ie bila dana 
možnost za začetek gradnje prepotreb-
nega trgovskega centra v tem naselju. 

Skupščina občinske izobraževalne sku
pnosti Škofje Loke je obravnavala prob
lematiko zbiranja denarja za gradnjo 
prostorov usmerjenega izobraževanja, saj 
se sredstva stekajo znatno počasneje kot 
je bilo načrtovano. 

18. marca. — Na svečani prireditvi v 
galeriji loškega gradu sta župan občine 
Sovodnje ob Soči Jože Češčut in pred
sednik občinske skupščine Škofja Loka 
Tone Polajnar podpisala listino o pob

ratenju med tema dvema občinama, ki 
že vrsto let razvijata tesne medsebojne 
stike na različnih področjih. V Sovod-i 
njah bo svečanost pobratenja junija le
tos. Kulturni program so izvedli gostu
joči pevski zbor iz Sovodenj, komorni 
pevski zbor Loka, pihalni orkester Škofja 
Loka, recitatorka Jožica Jordan in učen
ci osnovne šole Peter Kavčič. 

19. marca. —• V tednu Komunista bodo 
v škofjeloški občini izvedli tri akcije ka
terih gesla so: Človek, znanje, produk
tivnost: Družba in knjiga: Komunisti 
pred kongresi. Teden Komunista bo tra
jal do 25. marca. 

24. marca. — Izpred Podgrivarjeve do
mačije v Davči je krenila gorenjska ku-
rirčkova pošta. Torbico je pionirjem pre
dal 90-letni Ivan Prezelj — Podgrivarjev 
ata. 

25. marca. — Kljub izredno slabemu 
vremenu se je letošnjega 3. spominskega 
pohoda na Porezen udeležilo približno 
4.000 ljudi, da bi se poklonili spominu 
32 partizanov, ki so tu padli med zadnjo 
sovražno ofenzivo. 

26. marca. — Ob obletnici junaškega 
boja Selške čete v Rovtu nad Crngro-
bom, ko praznuje krajevni praznik tudi 
KS Sv. Duh, so se številni občani podal" 
na pohod po poteh Rovta. 

29. marca. — Predsedstvo OK ZSMS 
je poleg drugih vprašanj obravnavalo 
tudi osnutek resolucije X. kongresa 
ZSMS in predloge za člane organov ob
činske in republiške konference ZSMS-

31. marca. — V Skofjo Loko je dopo-
tovala delegacija prosvetnih delavcev iz 
pobratene italijanske občine Medicina. 
Program obiska predvideva sprejem pri 
predsedniku občine, obisk šol v Škof j i 
Loki in Železnikih ter ogled Dražgoš in 
Begunj. 

V galeriji loškega gradu je bilo sre
čanje brigadirjev veteranov kot uvodna 
akcija za ustanovitev kluba brigadirjev 
veteranov. 

Ob sondiranju zemljišča na trasi bo
doče ceste v Poljansko dolino so delav
ci Hidrogradenj Vodnogospodarskega po
djetja ob strojnem kopanju poškodovali 
cevi glavnega vodovodnega voda, ki Sko
fjo Loko oskrbuje s pitno vodo. Prebi-
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valci mesta so skoraj dva dni trajajoče 
pomanjkanje vode hudo občutili. 

1. aprila. — Člani KUD Ivan Tavčar 
iz Poljan so v okviru področnega sre
čanja gledaliških skupin Slovenije za 
Gorenjsko z Ravbarskim cesarjem na
stopili v Ribnem pri Bledu. 

2. aprila. — Na občnem zboru občinske 
gasilske zveze so pregledali dosedanje 
delo, sprejeli operativni in finančni plan 
za letos in najbolj prizadevnim za nji
hovo delo podelili priznanja. 

4. aprila. — Koordinacijski odbor za 
celodnevno šolo je na današnji seji ob
ravnaval poročila zastopnikov šol o ob
likah prehoda na celodnevno šolo. 

6. aprila. — Na današnji prvi seji sku
pščine občinske zdravstvene skupnosti v 
novem mandatnem obdobju so konstitu
irali organe skupščine, izvolili njenega 
predsednika, predsednika in podpredsed
nika zbora izvajalcev in zbora uporab
nikov, sprejeli pa so tudi izhodišča za 
izvajanje svobodne menjave dela v ie-
tošnjem letu. 

7. aprila. — Škofjeloški oktet Jelovica 
je v matični tovarni predstavil svojo ve
liko ploščo, ki jo je pod naslovom Spo
min na zimski večer posnel pri RTV 
Ljubljana. Predsednik ZKPO občine 
Škof j a Loka Peter Finžgar je oktetu ob 
tej priložnosti podelil posebno priznanje. 

11. aprila. — Občinski izvršni svet je 
na današnji seji razpravljal o predlogih 
plana proračunskih dohodkov in izdat
kov za letošnje prvo četrtletje, o predlo
gih za odpis davka od kmetijske dejav
nosti, o dogovoru za izvajanje politike 
cen proizvodov in o drugih vprašanjih. 

12. aprila. — Po ločenih sejah so se 
vsi trije zbori novoizvoljene škofjeloške 
občinske skupščine sestali na skupni se
ji. Ker predvideni kandidat za funkcijo 
predsednika skupščine na nedavnih vo
litvah ni bil izvoljen, nov kandidat pa 
še ni znan, so na seji za vodenje predsed
niških funkcij začasno pooblastili pod
predsednika Janeza Kosa. 

13. aprila. — Komisija za podeljevanje 
priznanj OF pri OK SZDL je obravnava
la predloge za letošnje podelitve teh pri
znanj. 

14. aprila. — Koordinacijski odbor za 
kadrovska vprašanja OK SZDL je raz
pravljal o možnem kandidatu za pred
sednika občinske skupščine in za pred
sednika zbora krajevnih skupnosti ter o 
kandidatih za člane izvršnega odbora 
skupščine skupnosti invalidsko-pokoj-
ninskega zavarovanja. 

11. aprila. — Predsedstvo občinskega 
sindikalnega sveta je obravnavalo pri
prave na prvomajsko proslavo in pred
loge za podelitev srebrnega znaka sin
dikatov. 

18. aprila. — Občinski izvršni svet je 
obravnaval poročila in problematiko s 
področja sodstva, analizo zaključnih ra
čunov organizacij združenega dela s pod
ročja gospodarstva in druge zadeve. 

19. aprila. — V kranjskem delavskem 
domu je bila revija gorenjskih pevskih 
zborov, na kateri je škofjeloško občino 
uspešno zastopal komorni pevski zbor 
Loka pod vodstvom Janeza Močnika. 

20. aprila. — Aktiv delavcev neposred
nih proizvajalcev, ki so člani ZK, se je 
pogovarjal o družbenoekonomskih odno
sih in razvoju ter o idejno organizacij
ski in kadrovski krepitvi ZKS. Pogovor 
sta vodila Marko Vraničar in Ivanka 
Malovrh. 

21. aprila. — Na Kidričevi cesti v 
Škof j i Loki je neznani storilec izvedel ro
parsko dejanje kar sredi dopoldneva. 

24. aprila. — Občinska kandidacijska 
konferenca, ki je bila v avli osnovne šo
le v Podlubniku, je obravnavala predlog 
za vodilne funkcije v občini: predsed
nika občinske skupščine, predsednika 
občinskega izvršnega sveta in predsedni
ka zbora krajevnih skupnosti. Podana je 
bila tudi informacija o predlogu možnih 
kandidatov za člane občinskega izvršne
ga sveta. 

26. aprila. — Ob poslovni hiši na Tito
vem trgu v Škofji Loki so slovesno izro
čili namenu nove poslovne prostore 
Ljubljanske banke •— temeljne gorenj
ske banke, enote Škofja Loka. 

Dijaki 3. b razreda Škofjeloške gim
nazije so se predstavili občinstvu s ko
medijo Mireta Štefanca Večna lovišča. 
Po premieri, ki je dobro uspela, načrtu-
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jejo še več predstav v Loki in po drugih 
krajih v občini. 

Osrednja prvomajska proslava v škof
jeloški občini je bila v tovarni klobukov 
Sešir na Trati. Kulturni program so iz
vedli delavci tovarne, gorenjevaški oktet 
in škofjeloški pihalni orkester. Prvomaj
ske proslave so pripravili tudi drugod v 
občini. 

Na proslavi v počastitev dneva OF in 
praznika dela v 2ireh so nastopili gostje 
iz Sovodenj ob Soči v Italiji in iz Sei na 
Koroškem. 

28. aprila. — Člani pihalnega orkestra 
Alpina iz Zirov so odpotovali na obisk 
k pihalnemu orkestru Sandrik v ČSSR, 
ki je bil njihov gost lani. 

1. maja. — Družbenopolitične organi
zacije škofjeloške občine so na Križni 
gori pripravile 1. srečanje delovnih ljudi 
občine Skofja Loka ob delavskem praz
niku. 

3. maja. — Letošnja zvezna štafeta 
mladosti s pozdravi in čestitkami za 86. 
rojstni dan predsednika Tita je zvečer 
prispela v Škof j o Loko. Pričakovali so 
jo številni, predvsem mladi občani, jo 
sprejeli z razgibanim, pestrim in kvali
tetnim sporedom, nato pa je štafeta \ 
Loki tudi prenočila. 

4. maja. — Na problemski konferenci 
so razpravljali o uresničevanju progra
ma, ki ga v škofjeloški krajevni skupno
sti financirajo s sredstvi samoprispev
ka. 

5. maja. — Občinska konferenca ZK je 
sklicala posvetovanje o reorganizaciji 
škofjeloške krajevne skupnosti in o pri
lagajanju družbenopolitičnih organizacij 
tej novi organiziranosti. 

7. maja. — Planinska društva Ziri, So
vodenj in Gorenja vas so pripravila že 
tretji pohod na Blegoš v počastitev dne
va zmage. S slovesnosti ob novi posto
janki PD Skofja Loka na Blegošu so po
slali pozdravno pismo tov. Titu. 

9. maja. —• V Zireh so se sestali pred
stavniki vseh treh planinskih društev v 
Poljanski dolini, (Gorenja vas, Sovodenj, 
Ziri) in se pogovorili o skupnih akcijah, 
ki so jih uspešno izpeljali (nedavni po

hod na Blegoš) in se dogovorili o bo
dočem sodelovanju. 

JO. maja. — Na drugi skupni seji vseh 
zborov občinske skupščine Skofja Loka 
je bil za predsednika skupščine izvoljen 
Viktor Zakelj iz Zirov, za predsednika 
občinskega izvršnega sveta pa Peter Pet-
rič iz Škofje Loke._ Za predsednika zbo
ra krajevne skupnosti je bil namesto 
Viktorja Zaklja izvoljen Jakob More z 
Godešiča. 

13. maja. — Učenci škofjeloške gimna
zije Borisa Ziherla so pripravili in izved
li obrambni dan na Križni gori. Med go
sti so bili tudi gimnazijci iz pobratene 
Smederevske Palanke, ki so z gostitelji 
sklenili obrambni dan s partizanskim mi
tingom in družabnim srečanjem. 

Oktet Jelovica se je udeležil 6. tradi
cionalnega srečanja oktetov lesne indu
strije, ki je bilo tokrat v Logatcu. 

IV. revija upokojenskih pevskih zbo
rov Gorenjske je bila na Jesenicah. Na
stopil je tudi moški pevski zbor Društva 
upokojencev Skofja Loka, ki ga vodi Va
lentin Pire. 

14. maja. — Pevski zbori, ki delujejo 
na osnovnih šolah v škofjeloški občini, 
na posebni osnovni šoli v Skofji Loki in 
na škofjeloški gimnaziji, so nastopili na 
občinski reviji šolskih pevskih zborov, 
ki je bila posvečena praznovanju meseca 
mladosti, 100-letnici Otona Zupančiča in 
Emila Adamiča. Pokrovitelj prireditve je 
bila tovarna Jelovica. 

16. maja. — Občinski izvršni svet je na 
današnji seji obravnaval dokumente, ki 
so vezani na novo pokopališče v Lipici in 
obsežno urbanistično-upravno proble
matiko. 

V hotelu Transturist je bila redna let
na skupščina občinske turistične zveze, 
na kateri so podali oceno opravljenega 
dela, sprejeli bodoče naloge in izvolili 
nove organe zveze. Na sporedu je bil tudi 
film Slovenija vabi. 

Tajnik turistične zveze Slovenije Boris 
Matajc je predstavniku turističnega dru
štva Davča izročil posebno priznanje, ki 
sta ga turistična zveza Slovenije in zve
za hortikulturmh društev Slovenije po
delili temu kraju za vzorno urejenost in 
čistočo vasi. 
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18. maja. — Sestal se je komite občin
ske konference ZK in sprejel program 
dela do poletja, obravnaval prošnje ZL 
finančno pomoč, družbeni dogovor o 
osebnih dohodkih in drugih prejemkih 
delegatov, voljenih in imenovanih funk
cionarjev v SRS in statutarni sklep med
občinskega študijskega središča politične 
šole CK ZKS za Gorenjsko. 

19. maja. — V mali dvorani zadružne
ga doma v Zireh je bil posvet o aktualni 
gospodarsko-politični problematiki. 

Člani Loškega odra iz Škofje_Loke so 
se domačemu občinstvu predstavili s ko
medijo češkega avtorja Ludvika Aške-
nazvja Državni ženin, ki jo le prevedel, 
priredil in zrežiral Zdenko Furlan. 

20. maja. — V Zireh so po skrbnih pri
pravah uspešno izvedli obrambni dan — 
prikaz pripravljenosti in usposobljenosti 
za obrambo v primeru potrebe. 

Dekliški, mešani in moški pevski zbcr 
iz Sel na Koroškem so nastopili v Želez
nikih. O kulturnih stikih med Selami in 
Skofjo Loko in o bojih Slovencev na 
Koroškem za pravice je govoril dr. Karel 
Smole. 

23. maja. — Občinski izvršni svet je na 
svoji redni seji obravnaval urbanistično, 
finančno in drugo problematiko. 

S tekom po mestnih ulicah s?1 je v 
Škofji Loki začelo praznovanje dneva 
mladosti. V prihodnjih dneh bo še ve
čer podoknic na Mestnem trgu, ognjemet 
s Kranclja, parada, slavnostna seja kon
ferenc ZSMS s podelitvijo priznanj men
torjem in zabavna prireditev Mladi za 
mlade po srcu. 

25. maja. — Pred dnevi je LTH dobilo 
v Madridu od mednarodne zveze turi
stičnih organizacij in hotelirjev prizna
nje za turistično in gostinsko opremo za 
leto 1978. Ob tem, za tovarno izredno 
pomembnem dosežku, je bil v hotelu 
Transturist sprejem. 

Odbor aktivistov OF za škofjeloško 
okrožje je obravnaval priprave na zbor 
gorenjskih aktivistov in na letošnji vlak 
bratstva in enotnosti. 

Aktiv delavcev — neposrednih proiz
vajalcev, ki so člani ZK, je obravnaval 

naloge komunistov pri organiziranju 
frontnega dela SZDL in druga vpraša
nja. 

28. maja. — V Sorici se je ljubiteljem 
športa uresničila dolgoletna želja, saj so 
odprli športno igrišče in ob tem dogodku 
pripravili več športnih in kulturnih pri
reditev. 

29. maja. — Učenci glasbene šole Škof-
ja Loka in njenih oddelkov v Zireh in Že
leznikih so v galeriji loškega gradu pri
redili zaključni koncert, ki so ga posve
tili dnevu mladosti in Zupančičevi stolet
nici. 

30. maja. — Občinski izvršni svet je na 
današnji seji razpravljal o usposabljanju 
in vključevanju v življenje in delo du
ševno in telesno prizadetih otrok oziroma 
mladostnikov, o reševanju stanovanjske 
problematike delavcev družbenih dejav
nosti, o povišanju stanarin in najemnin 
in o pregledu dogovora za financiranje 
dejavnosti skupnosti slovenskih občin. 

Občinski komite 7KS je na današnji 
seji ocenil na 5. seji sprejeto nezaupnico 
in razpravljal o informiranju. 

1. junija. — Predsednik občinskega iz
vršnega sveta Peter Petrič je pred javno 
razpravo ob novem urbanističnem načrtu 
občine Škofja Loka pripravil govor o tej 
problematiki. 

Izvršni odbor občinske zdravstvene 
skupnosti j e na današnji seji obravnaval 
problematiko zdravstvenega in zobo
zdravstvenega varstva borcev NOV in 
odločal o pokroviteljstvu nad proslavo 
25-letnice krvodajalstva. 

2. junija. — V Železnikih so izročili na
menu čistimo napravo, drugo v občini, 
ki preprečuje onesnaževanje vodotokov. 
Investicija je veljala 19 milijonov di
narjev, ki so jih zbrale domače delovne 
organizacije, Ljubljanska banka, Vodna 
skupnost in Tehnikova TOZD Komunal
nih dejavnosti. 

3. junija. — V osnovni šoli v Podlub-
niku v Skofji Loki je bila osrednja ob
činska proslava ob 25-letnici krvodajal
stva, na kateri so tistim, ki so dvajset
krat ali večkrat darovali kri, podelili pri
znanja. Kulturni program so izvedli 
učenci osnovne šole, komorni pevski zbor 
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Loka in tamburaši reteške Bisernice. 
Govoril je Tine Kokelj, predsednik ob
činske zdravstvene skupnosti. 

V osnovni šoli Ivan Tavčar v Gorenji 
vasi je bila v organizaciji Zveze kulturno 
prosvetnih organizacij občine Škofja 
Loka 4. revija pevskih zborov, ki delu
jejo na območju občine. Posvečena je bi
la 100-letnici Zupančičevega rojstva in 
200-letnici prvega vzpona na Triglav. 
Kot gost je nastopil mešani pevski zbor 
Kras, Dol — Poljane, ki deluje v okviru 
Slovenske prosvetne zveze v Gorici. 

4. junija. — V Smederevski Palanki, 
kraju ki je med vojno gostoljubno spre
jel škofjeloške izgnance in je že vrsto let 
pobraten s škofjeloško občino, je bila že 
tretjič Mala Groharjeva slikarska kolo
nija, ki je vzniknila v Škof ji Loki, od 
leta 1974 pa je vsako drugo leto v tem 
srbskem mestu. 

Ponoči je emajlirnico tovarne Iskra 
Reteče zajel požar, ki je povzročil precej 
škode tudT zaradi zastoja v proizvodnji, 
ki je nastal zaradi ognja. 

6. junija. — Predsedstvo OK SZDL je 
na danačnji seji obravnavalo analizo vo
litev, evidentiranje možnih kandidatov 
za vodilne funkcije v SZDL na republiški 
ravni, izvedbo volitev v organe KS, ude
ležbo na 10. zboru aktivistov in vlak 
bratstva in enotnosti. 

7. junija. — Na 1. seji se je sestala 
skupščina občinske izobraževalne skup
nosti in obravnavala poročilo o delu 
skupnosti, kadrovske zadeve, delo ko
misije za preobrazbo srednjega šolstva 
v usmerjeno izobraževanje in druge za
deve. 

10. junija. — Društvo invalidov iz 
Škofje Loke je v reteškem kulturnem do
mu pripravilo srečanje težjih invalidov z 
vse Gorenjske. Program so pripravili in 
izvedli učenci osnovnih šol iz Železnikov 
in Reteč, tamburaši Bisernice, moški pev
ski zbor KUD Janklo Krmelj, kvartet 
Pleško in Fantje Selške doline. 

11. junija. — Na novo asfaltirano ce
sto v Hrastnico so slovesno izročili na
menu več kot 4 mesece pred predvide
nim rokom, kar so dosegli predvsem ob 
velikem številu prostovoljnih delovnih ur 
in z visokim denarnim prispevkom kra
janov. 

13. junija. — Občinski izvršni svet je 
na današnji seji obravnaval predloge za 
izdajo zakonov s področja kmetijstva, 
predlog za poimenovanje posebne osnov
ne šole v Skofji Loki po partizanu in 
pesniku Blažu Ostrovrharju in druge za
deve. 

14. junija. — Zbori občinske skupščine 
so danes opravili obsežno delo. Najprej 
se je sestal zbor združenega dela na 2. 
seji, sledilo je tretje skupno zasedanje 
vseh treh zborov, nato pa je bilo še prvo 
skupno zasedanje zborov združenega dela 
in zbora krajevnih skupnosti. Obrav
navali so problematiko s področja samo
upravnih interesnih skupnosti, urbani
stične, proračunske in druge zadeve. 

38. junija. — V Plavčevi hiši v Železni
kih so slovesno odprli prenovljene mu
zejske zbirke, med katerimi je posebno 
pomembna spominska soba domačina, 
uglednega literarnega in gledališkega 
zgodovinarja in kritika, akademika in 
prvega častnega meščana Železnikov 
Franceta Koblarja. Slavnostni govornik 
je bil akademik dr. Anton Slodnjak. 

19. junija. — Svet za ljudsko obrambo, 
varnost in družbeno samozaščito skup
ščine občine Škofja Loka je na Trati pri
pravil vajo štabov in enot civilne zašči
te na območju krajevne skupnosti Škof
ja Loka. Po uspešnem zaključku vaje je 
bila parada vseh sodelujočih. 

21. junija. — Portugalski in alžirski 
gostje z enajstega kongresa ZKJ v Beo
gradu so obiskali Škofjo Loko, si ogle
dali nekaj delovnih organizacij in se po
govarjali s predstavniki občinske skup
ščine in družbenopolitičnih organizacij. 

Predsedstvo OK SZDL je obravnavalo 
poročilo ustrezne komisije o bodoči or
ganiziranosti škofjeloške krajevne skup
nosti, poročilo o zbiranju sredstev za 
izgradnjo objektov usmerjenega izobra
ževanja in prošnjo za razrešitev dolžnosti 
predsednika odbora za ljudsko obrambo 
in družbeno samozaščito pri OK SZDL. 

23. junija. — Na konferenci o železni
škem in luškem prometu, ki je bila v 
sejni dvorani škofjeloške občinske skup
ščine, so navzoči obravnavali predloge 
samoupravnih sporazumov o ustanovitvi 
temeljne skupnosti za železniški in luški 
promet prometnega središča Kranj. 
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Kolektiv škofjeloške blagovnice Nama, 
ki je TOZD Name Ljubljana, je proslavil 
10-letnico zelo uspešnega poslovanja. De
lavci, ki so v blagovnici zaposleni vseh 
10 let, so prejeli priznanja. 

25. junija. — V Zireh, v Poljanah in na 
Bukovici so bile prve javne razprave o 
kmetijsko zemljiški politiki in osnutkih 
zakonov s področja kmetijstva, ki jih sku
paj s kmetijsko zemljiško skupnostjo in 
7 drugimi dejavniki pripravlja OK SZDL. 
Razpravi bosta še v Železnikih in Skofji 
Loki. 

27. junija. — Aktiv delavcev neposred
nih proizvajalcev, ki so člani ZK, je ob
ravnaval razvoj samoupravljanja in 
vključevanje delavcev v samoupravne 
organe. 

28. junija. — Občinska konferenca ZK 
Škofja Loka je na svoji 4. seji obravna
vala statutarne, organizacijske in kad
rovske zadeve, slednje tako na občinski 
kot tudi na medobčinski ravni. 

Izvršni odbor občinske komunalne 
skupnosti je obravnaval osnutek investi
cijskega programa gradnje primarne ka
nalizacije v Zireh in rekonstrukcijo ceste 
skozi Lučine. 

Predsednik SO Viktor Zakelj je spre
jel častnega občana dr. Pavleta Blaznika 
in mu čestital za 75-letnico. 

29. junija. — Skupščina škofjeloške te-
lesnokulturne skupnosti je med drugim 
sprejela finančni načrt za žičnice na Sta
rem vrhu in na Soriški planini in obrav
navala program rekreativne dejavnosti. 

Z letnim koncertom v kapeli loškega 
gradu je komorni pevski zbor Loka, ki 
ga vodi Janez Močnik, s posebej izbranim 
programom počastil 100-letnico rojstva 
štirih znamenitih Slovencev: Otona Žu
pančiča, Emila Adamiča, Antona Lajo-
vica in Vinka Vodopivca. 

1. julija. — Na vrtu loškega gradu je 
bilo letošnje srečanje delavcev Iskre, ki 
se ga je udeležilo okrog 20.000 članov 
tega velikega kolektiva. Osrednje slove
snosti se je poleg drugih uglednih go
stov udeležil tudi tov. Edvard Kardelj. S 
to in drugimi prireditvami so člani Iskre 
počastili tudi dan borca. 

2. julija. — Planinsko društvo Sovo-
denj je v sodelovanju s predsedstvom 
gorenjskih planinskih društev v počasti
tev 20O-letniee prvega vzpona na Triglav 
priredilo na Ermanovcu srečanje gorenj
skih planincev. Kulturni program so iz
vedli pihalni orkester Alpina Ziri, gore-
njevaški oktet, folklorna skupina ZSMS 
Škofja Loka, recitatorji JLA in KUD 
Boštjan Jezeršek Sovodenj. 

3. julija. — Na slovesnosti v kapeli lo
škega gradu je škofjeloško turistično 
društvo najprizadevnejšim udeležencem 
akcije Očistimo naše mesto podelilo pri
znanja in nagrade. Prireditev je zaključil 
profesor Milan Krišelj s predavanjem 
Dežela cvetja v jeseni. 

4. julija. — Tudi letos je bil osrednji' 
slovenski izseljeniški piknik na vrtu 
škofjeloškega gradu. Slavnostni govornik 
je bil predsednik slovenske skupščine 
Milan Kučan. V sklopu te prireditve je 
bilo tudi tovariško srečanje borcev in 
aktivistov škofjeloške občine. Pozdravil 
jih je član republiškega odbora ZZB 
NOV Adolf Arigler. 

5. julija. — V Skofji Loki se je začela 
11. Groharjeva slikarska kolonija, ki je 
tokrat namenjena zgolj grafičnemu ust
varjanju. Poleg slovenskih udeležencev 
so v koloniji gost iz Smederevske Palan-
ke ter gostja in gost iz Poljske. 

6. julija. — Za novega predsednika 
občinskega sindikalnega sveta je bil iz
voljen Janez Taler, za namestnico pa 
Olga Bandelj. Izvolili so tudi delegate za 
republiški in zvezni sindikalni kongres. 

Predstavniki _ škofjeloške občinske 
skupščine, družbenopolitičnih organizacij, 
ZKPO, republiške konference SZDL in 
drugih forumov so se sestali v puštal, 
skem gradu in pretresli možnosti za us
posobitev dvorišča tega gradu za poletne 
prireditve. 

7. julija. — V Skofji Loki so uspešno 
zaključili tudi letošnjo tridnevno krvo
dajalsko akcijo, v Zireh, Gorenji vasi in 
Železnikih pa bo akcija v prihodnjih 
dneh. 

8. julija. — Škofjeloški Alpetour je bil 
gostitelj letošnjega srečanja borcev in 
aktivistov NOV cestnoprometnih organi
zacij Slovenije. Slavnostni govornik je 
bil Ivan Franko-Iztok. 
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9. julija. — Letošnje srečanje borcev 
Prešernove brigade ob 35-letnici njene 
ustanovitve je bilo ob šoli v Martinj 
vrhu, slavnostni govor je imela predsed
nica OK ZSMS Ivica Oblak, kulturni 
program pa so izvedli učenci osnovne 
šole Prešernove brigade Železniki in 
pevski zbor Alpina Ziri. 

10. julija. — Skupščina občinske izo
braževalne skupnosti je na današnji 2. 
ceji obravnavala uresničevanje programa 
skupnosti v tekočem letu in finančni 
načrt, merila za menjavo dela in druge 
pomembne zadeve. Na drugi skupni seji 
so se zbrali tudi delegati obeh zborov 
skupnosti otroškega varstva in obravna
vali zadeve s svojega delovnega področ
ja. 

12. julija. — Vsi trije zbori občinske 
skupščine so se zbrali na 4. skupnem za
sedanju in poleg odloka o priznanjih ob
čine Škof j a Loka obravnavali program 
dela občinske skupščine do konca junija 
1979 iin druge zadeve. Zbor združenega 
dela in zbor krajevnih skupnosti, ki sta 
se sestala po končanem delu vseh zborov 
pa sta obravnavala urbanistično in zem-
ljiškolastrriško problematiko. 

13. julija. — Na današnji seji občinske 
konference ZK so za sekretarja komiteja 
izvolili Lovra Gajgerja iz Železnikov, za 
namestnico pa Ivanko Malovrh iz Škofje 
Loke. 

15. julija. — Na Goričkem je uspešno 
zaključila svojo letošnjo tritedensko de
lovno akcijo 61-članska brigada Jožeta 
Gregorčiča iz škofjeloške občine, v kate
ri jVbilo tudi 5 brigadirjev iz pobratene 
Smederevske Palanke. 

Gasilci iz Železnikov so proslavili 80-
letnico delovanja svojega društva. Naj
zaslužnejši člani so prejeli društvena in 
republiška gasilska priznanja, odlikovano 
pa je bilo tudi društvo. 

17. julija. — V sejni dvorani občinske 
skupščine je bila skupna seja OK SZDL 
in plenuma občinskega sindikalnega sve
ta, na kateri so ocenili družbenopolitično 
aktivnost v pripravi in izvedbi nedavnih 
volitev, potrdili zaključni račun in fi
nančni načrt OK SZDL in obravnavali 
kadrovske zadeve. Seja je bila sklicana 
že za 5. julij, vendar tedaj ni bila 
sklepčna. 

20. julija. — V Železnikih so pokopali 
znanega gorenjskega partizanskega borca 
in komandanta Borisa Globočnika-Dam-
jana. 

21. julija. — Občinska konferenca 
SZDL in ZKPO občine Skofja Loka sta v 
počastitev dneva slovenske vstaje na 
Mestnem trgu pripravila koncert pihal
nega orkestra občine Kranj. Zaradi ne
odgovornosti urejevalcev žične razsvet
ljave je domala ves koncert potekal v 
temi. 

Delavci Alplesa iz Železnikov so slo
vesno izročili namenu novo tovarno za 
masivno predelavo lesa in tovarno ko
vinske predelave. Tovarni so začeli gra
diti šele 15. julija lani, 58 °/o sredstev pa 
so zagotovili sami. 

23. julija. — Na Trebiji so slovesno 
počastili dan vstaje, 45-letnico tamkajš
njega gasilskega društva in krajevni 
praznik. Ob tej priložnosti so izročili na
menu prenovljen gasilski dom s kulturno 
dvorano. 

30. julija. — Turistično društvo Sovo-
denj je v Novi Oselici priredilo turistič
no etnografsko prireditev Praznik ko
scev, v okviru katere so kosci med seboj 
tudi tekmovali. 

6. avgusta. — Lovska družina Poljane 
in ZB NOV Poljane sta v pobočju Ble-
goša odkrila spominsko ploščo borcem 
poljanske čete, ki so tu padli v_ nemški 
ofenzivi avgusta 1942. leta. Ob odkritju 
so izvedli krajši kulturni program. 

Turistično društvo Stari vrh je na 
Grebljicah pod Starim vrhom že sedmo 
leto zapored uspešno izvedlo turisticno-
etnografsko prireditev dan oglarjev. 

13. avgusta. — Krajevna organizacija 
ZB NOV Gorenja vas je na Javo.rču na 
Zirovskem vrhu pripravila tovariško 
srečanje borcev. 

V Brekovicah pri Zireh so tamkajšnji 
gasilci pripravili gasilsko prireditev z ve
selico in izkupiček namenili za opremo 
gasilskega kombija, ki jim ga je nedavno 
podarila žirovska Alpina. 

19. avgusta. —• Marljivi turistični de
lavci so v Železnikih pripravili že 16. 
čipkarski dan s tekmovanjem klekljaric, 
razstavo čipk in drugimi prireditvami. 
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29. avgusta. — Najpomembnejša točka 
dnevnega reda današnje seje občinskega 
izvršnega sveta je bilo poročilo o poteku 
javnih razprav o osnutku spremembe ur
banističnega programa občine. 

3. septembra. — Člani osnovne organi
zacije ZSMS Godešič so pripravili izlet 
v Kumrovec. rojstni kraj tov. Tita in s 
tamkajšnjimi mladinci navezali tesnejše 
stike. 

5. septembra. — Izvršni odbor kmetij
ske zemljiške skupnosti v Škofji Loki je 
obravnaval osnutek plana razvoja kme
tijstva do leta 1980 in poročilo o regre
siranju gnojil. 

Na današnji 1. seji skupščine samou
pravne stanovanjske skupnosti v Škofji 
Loki so izvolili organe skupščine in zbo
rov, sprejeli statut in poslovnik in ob
ravnavali osnutek dogovora o racionali
zaciji stanovanjske graditve / Sloveni
ji-

6. septembra. — Kadrovska komisija 
OK SZDL je razpravljala o možnih kan
didatih za vodilne funkcije v nekaterih 
samoupravnih interesnih in krajevnih 
skupnostih. 

7. septembre — Skupščina občinske 
zdravstvene skupnosti je obravnavala 
prihodke in odhodke v prvem letošnjem 
polletju, izostanke z dela v istem času in 
druge pomembne zadeve s svojega pod
ročja. 

8. septembra. — Akademski slikar 
France Novinc se je z izborom svojih 
del v akrilni tehniki prvič predstavil 
ljubiteljem umetnosti v paviljonu NOB v 
Tržiču. 

Predsedstvo občinskega sindikalnega 
sveta je obravnavalo potek javne raz
prave o kongresnih dokumentih in o za
dolžitvah v zvezi s tem, vzdrževalna de
la v strunjanskem domu oddiha,_dogovor 
o obisku Smederevske Palanke in drugo. 

9. septembra. — Udeleženci komemo-
rativne slovesnosti ob obletnici borbe na 
Lipniški planini, ko je med 25 borci pa
del tudi narodni heroj Jože Gregorčič-
Gorenjc, so obiskali tddi Dražgoše in 
škofjeloško vojašnico Jožeta Gregorčiča, 
kjer je njegov spominski muzej. 

10. septembra. — 95 °/o volilcev je na 
današnjem referendumu glasovalo za 
združitev krajevnih skupnosti Javorje in 
Zapreval. 

11. septembra. — Inšpektorji so tudi 
letos pregledali požarno in splošno var
nostno urejenost več delovnih organiza
cij v občini in žal ugotovili v glavnem 
iste pomanjkljivosti kot malo pred kon
cem preteklega leta. 

12. septembra. — Izvršni svet občinske 
skupščine je danes obravnaval tudi opu
stitev pokopališč v Stari Loki, Škofji Lo
ki in Retečah ob sočasnem začetku upo
rabe novozgrajenega pokopališča v Li
pici. 

14. septembra. — Na današnji seji ob
činske konference SZDL so obravnaval: 
priprave na volitve v organe krajevnih 
skupnosti, za sekretarja občinske konfe
rence izvolili Milka Okorna in imenova
li delegacijo za kmetijsko zemljiško 
skupnost. 

19. septembra. — Škofjo Loko sta obi
skala generalni konzul in konzul LR 
Poljske v Zagrebu Kazimierz Haladuš in 
Jan Kucia. 

20. septembra. — V šoli za poslovodne 
kadre v Škofji Loki je o gospodarskih 
odnosih Avstrije z drugimi državami, 
predvsem z Jugoslavijo, predaval doktor 
Fritz Bock, predsednik avstrijske orga
nizacije za mednarodne gospodarske od
nose. 

24. septembra. — V Selcih so s slo-
vestnostmi, ki so danes dosegle višek, 
proslavili 200 let delovanja šole v tem 
kraju. 

26. septembra. — Občinski izvršni svet 
je na današnji seji obravnaval gradnjo 
trgovskega centra v Podlubniku, pred
log proračunskih dohodkov in izdatkov 
občine, predlog za povečanje oskrbnin v 
vrtcih in nekatere urbanistične zadeve. 

Pripravljalni odbor za oblikovanje po
trošniških svetov v občini se je sestal in 
obravnaval izhodišča za delo teh svetov. 

28. septembra. — Komite občinske kon
ference ZK je obravnaval uresničevanje 
programa marksističnega in idejnopoli-
tičnega izobraževanja. 
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29. septembra. — Svet INDOK centra 
v Skofji Loki je obravnaval delo centra, 
njegovo finančno poslovanje, poslovnik 
centra in informacijo o posvetovanju za 
urednike glasil OZD in organizatorje ob
veščanja v krajevnih skupnostih. 

30. septembra. — Svet krajevne skup
nosti Poljane je na seji pri Brdarju v 

Vinharjih pregledal opravljeno delo in 
obravnaval predlog programa dela za 
prihodnja štiri leta. 

Opomba: Podatki za kroniko so zbrani 
pretežno iz Glasa, glasila SZDL za Go
renjsko. 

Zbral: Janez Eržen 
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